

<b>Contactless acquisition offer</b>	
<b>English</b>	<b>Arabic</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• It is valid for only new customers to Apple Pay or Samsung Pay or valid for customers who are not using Apple Pay / Samsung Pay last 3 months.</li> <li>• To avail, customer should have min 3 transaction during the promotion period and total volume of transactions should be min AED 100.</li> <li>• Max discount per customer AED 25.</li> <li>• Not valid for other payment types.</li> <li>• Not valid for current Apple Pay / Samsung Pay users.</li> <li>• Customer should opt in to avail the offer.</li> <li>• First 8,803 customers who are meeting the campaign criteria will be rewarded.</li> <li>• Eligible customers will be clarified and rewarded according to campaign details within 45 days once the promotion is over.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• يسري العرض فقط على العملاء الجدد الذين يستخدمون خدمة Pay Apple أو Samsung Pay لأول مرة، أو على العملاء الذين لم يستخدموا خدمة Apple Pay / Samsung Pay في الأشهر الثلاثة الأخيرة .</li> <li>• للاستفادة من هذا العرض، يجب على العميل القيام بتنفيذ 3 معاملات كحد أدنى خلال فترة العرض، وبمجموع إجمالي لقيمة المعاملات يساوي 100 درهم كحد أدنى .</li> <li>• الحد الأقصى لقيمة الخصم هو 25 درهم لكل عميل.</li> <li>• العرض غير صالح لخدمات الدفع المشابهة الأخرى.</li> <li>• لا يسري العرض على المستخدمين الحاليين لخدمة Apple Pay / Samsung Pay .</li> <li>• للاستفادة من العرض، يجب على العميل الاشتراك في العرض.</li> <li>• سيتم مكافأة أول 8,803 عميلاً يستوفون شروط هذه الحملة الترويجية.</li> <li>• ستم التحقق من تأهل العملاء للفوز ثم مكافأتهم حسب تفاصيل الحملة الترويجية وذلك خلال 45 يوماً تبدأ من تاريخ إنتهاء الحملة.</li> </ul>